

# Referat

## - af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15

- Deltagere:** Steen Købsted, Peter Rasmussen, Tove Nielsen, René Holst Sørensen, Marijanne Danielsen, Marianne Nielsen, Pia Kurtz
- Mødested:** Store Tingbakke 31
- Mødetid:** Onsdag d. 20.06.2018 kl. 19.00
- Afbud:** Morten Kruse, Helle Larsen

## Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt.
2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde  
Der er kommet blødgøringsanlæg på opvaskemaskinen i fælleshuset.

3. Orientering af formand  
Helle er stoppet, da hun fraflytter.  
Repræsentantskabsmøde, der kommer et referat.  
I forbindelse med persondataloven skal det fremhæves at den udleverede iPad er personlig, der skal være kode på og den må kun bruges af os.  
Indskærpelse af tavshedspligten, kun Steen udtaler sig på bestyrelsens vegne.  
Steen har overtaget udlejning af Fælleshus og gæsteværelser. Større arbejde end først antaget. Der mangler både det ene og det andet. Der bliver indkøbt, så alt er i orden. Martine laver en rengøringsmanual. Udlejningskontrakterne skal bringes up-to-date. Der kommer 4 robotplæneklippere, betalt af OB, vi siger tak.  
Ny golfvogn.  
Solceller, kræver sort tagpap og batterier til lagring af strømmen.  
NR. 31 bliver flittigt brugt, Klaus har lånt det til møder og Eniig har også benyttet det.  
Vi har fået tilskud til grise festen fra Organisationsbestyrelsen. Vi siger mange tak.
  
4. Konstituering af bestyrelse  
Peter fortsætter som næstformand.  
Marijanne fortsætter som referent.  
Medlemmer til Repræsentantskabet Tove, Marianne og Peter.
  
5. Helhedsplan  
Mandag var der Overleveringsprotokol.  
Multibanen, der kommer et net op til at fange de høje bolde, så de ikke havner i søen.  
Pumpe til springvand, der arbejdes på sagen.  
Der er blevet lavet en film om renoveringen, hvor Rene og Steen optræder.  
Sundby Hvorup kommer sammen med landskabsarkitekten for at se vores Multibane.

6. Ansøgning om opsætning af skur  
Nr. 137 vil gerne opsætte skur bag på eksisterende skur. Der gives tilladelse.  
Nr. 207 vil gerne opsætte skur, tilladelse gives, men det skal påtales at det er skruet fast i væggen.
7. Husordenen (trailere og katte i området)  
Trailere skal ud af bebyggelsen.  
Ny registrering af vores katte, da alt for mange ikke har billede på, så registret er intet bevendt.
8. Legeplads dag i forbindelse med grisefest  
Leverandøren af legepladserne vil gerne holde en legepladsdag med sodavand o.l. Det vil vi gerne være med til.
- 9.
10. Havevandring (dato)  
Onsdag den 1. August.
11. Aktivitetsudvalg søger tilskud til tur til Liseberg  
Der søges om kr. 3.250 incl. Moms for bussen. 50 personer. Bevilget.
12. Eventuelt (herunder dato for nyt møde)  
Ekskursion for bestyrelsen, ikke den store opbakning.  
Der kommer skriv ud om parkering foran postkasser og porte.

Peter var ked af den tone, der var på mødet om ventilationsanlæggene. Det gik ud over den stakkels tekniker. Forventningerne stemte ikke overens med mødets egentlige indhold.

Juletræsfest den 9. December.

Næste møde: 14. August kl. 19.00

Marijanne Danielsen  
20.06.2018  
Referent